
Referat 
Præstø Roklub, bestyrelsesmøde, den 19. marts 2015 
 

Sted: Hos Jørgen Mortensen, Præstø. 

 

Deltagere:  

Til stede: Martin, Poul, Jørgen, Flemming, Søren og Jesper. 

Ikke til stede: Charlotte. 

 

Dagsorden: 

Indkommen post. 

Orientering om ”Fritid på vandet” 

Økonomi. 

Nyt fra formanden. 

Nyt fra rochefen. 

Hjertestarter. 

Eventuelt. 

 

Indkommen post: 

Post fra Jette Stauner vedr. kajak i Næstevd og Vordingborg Kommune. 

 

Vi er tilmeldt "Holdsport". Det er en form for online booking system. Vi kan eks. bruge det i forbindelse med 

spinning og/eller både i sæsonen. 

 

Orientering om ”Fritid på vandet”: 

Borgermøde i tirsdags. 

DGI havde et indlæg om sportsaktiviteter indendørs og udendørs. Baseret på noget statistik. Folk vil ses når de 

dyrker motion. Derfor vil det trække folk til havnen hvis der er aktivitet på havnen. 



Derefter var der gruppearbejde der blev fremlagt i plenum. DGI har samlet alt materialet sammen og arbejder 

videre. Alle er interesseret i at er bliver etableret et "multihus" der kan anvendes af flere grupper, og var generelt 

en rigtig god stemning. 

Der er møde med DGI den 25. marts, i 17:00 - 18:00. Martin har samlet input sammen, som repræsentanterne kan 

tage med til mødet. 

 

Økonomi: 

Intet nyt. 

  

Nyt fra formanden: 

Nyt fra formanden: 

Børneattester er undervejs. Digital løsning er på vej. 

 

Den gamle bådebro er foræret til Dalen. Der er standerhejsning den 12. april. Bådebroen lægges ud i ugen op til. 

Der er arbejdsdag, med bådklargøring på søndag. 

 

Nyt fra rochefen: 

Intet nyt. 

 

Evt.: 

Oprydning er skudt lidt. Kræfterne bruges på bådebroerne. 

 

Næste møde: 

Den 7. Maj kl. 19:00 i roklubben. Alternativt hos Flemming. 

 

Bestyrelsen 


